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Mike: OK, so for those of us listening who are not familiar with dating in the US, practices are different, Mark, how would you go about getting a date with somebody in the US?
迈克：为了那些不熟悉美国约会情况的听众，约会方法会不同，马克，在美国你会怎么和他人约会呢?

Mark: Ah, well, I, that's a difficult question because you know I don't always succeed with that, but I guess usually you like a girl. You begin talking to her and find some things in common with her and, I don't know, if you feel like she likes you and you like her then you ask her out.

马克：嗯，那是个非常难的话题，因为你知道，我并不是每次都会成功，通常你喜欢一个女孩，你会开始和她聊天，寻找你和她的共同点，其实我也不太清楚，如果你感觉到她喜欢你，而你也喜欢她的话，那你就可以约她出去。

Mike: OK, what would you say? "Do you feel like going out this evening?" or "What are your plans?" or "Are you busy?"

迈克：好，那你会怎么说呢?“你今晚想和我去约会吗?”还是“你有安排吗?”还是“你忙吗?”

Mark: Well,those, all of those ways are so typical. Their so usual, so I don't use those, I don't say those things because I feel like it's just too common, so I think women, or girls, usually respond better if you're very direct, so I say something more like, um "So which is better for you, Friday night or Saturday night?"

马克：嗯，那些方法都太普通，太平常了，所以我不会用，我不会那么说，因为我觉得那太普通了，我想如果你非常直接的问，女孩的回应一般会很好，所以我会说“你哪天有空，周五晚上还是周六晚上?”

Mike: OK, and they resond with a slaped face, or no? Then, what do they say to you?

迈克：好，那她们会打你一巴掌还是别的?那她们会怎么回答你?

Mark: You'd be surprised. Usually, it's, um, some good responses. I mean if the person doesn't like you then maybe they give you an excuse, "Oh, I'm busy Friday and I'm busy Saturday." Well, that's OK. Then you know, that that person doesn't like you (right) but, um, but usually that direct question, it, the girl or the woman is often surprised that you're so direct so she laughs and she tells you an answer, "I'm free Friday." So you get a good response many times with direct questioning like that.

马克：你会很惊讶的。一般来说，有些回应是好的。我是说，如果那个人不喜欢你，那她们可能会找个借口，比如“哦，我周五晚上和周六晚上都很忙。”那还好。但是你知道那个人不喜欢你(对)，但是通常这种直接的问题会让女孩感到惊讶，因为你太直接了，所以她会笑，然后会告诉你她的回答，“我周五有空。”所以多数时间直接的问题你都会得到这样的良好的回答。

Mike: OK, and what would you do then on your, on a date? Would you say, "Great, let's go bowling!" or?

迈克：好，那之后你们约会的时候会做什么呢?你会不会说，“太好了，我们去打保龄球吧!”还是其他的?

Mark: I would set a time and again, I think it's not so important, what you do, as it is important to, to just make a decision and to do it, so some girls might not like bowling but if you pick her up on a date and you say, "Hey, we're going bowling tonight." If she really doesn't like bowling, she will tell you but usually if she doesn't mind bowling then she's happy that you made the choice. That's better than asking her, "So, what do you want to do tonight?"

马克：我会定个时间，我认为你们做什么并不重要，重要的是要做出决定然后去实施，一些女孩可能不喜欢打保龄球，但是如果接她去约会，然后你说：“嘿，我们今晚要去打保龄球。”如果她真的不喜欢打保龄球，她会告诉你，但是如果她不介意打保龄球，那她会很高兴你做出了决定。这要比问她“那我们今晚要做什么”好很多。

Mike: I guess especially if you're the one spending the money for it then.

迈克：我想尤其是你还是那个要付钱的人。

Mark: That's a good point. Yes. Absolutely.

马克：说得对。对，绝对是的。

Mike: It'll work out well for both. Well, thanks a lot, Mark. That's great.

迈克：对双方来说都会很顺利的。马克，非常谢谢你。那太棒了。

Mark: You're welcome.

马克：不客气。
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